
STROJNÍCKA FAKULTA STU, Nám. slobody 17, Bratislava 
 

Zápisnica č. 14/2010 – 2014  
zo zasadania AS SjF STU zo dňa 30.4.2013 o 14:00 h 

 
 
 
Prítomní: 
 
Ing. M. Bachratý, PhD doc.Ing.C. Belavý,PhD., Ing .J. Beniak,PhD., prof.Ing. P.Élesztös,PhD., doc.Ing. 
R. Fekete, PhD., prof.Ing. Z. Iždinská,PhD.,doc.Ing. M.Masaryk, PhD.,  doc.Ing.R.Olšiak, PhD.,Ing.P. 
Petrák,PhD. doc.Ing. F. Ridzoň,PhD., prof.Ing. B. Rohaľ-Iľkiv,PhD., doc.Ing.P. Sejč,PhD., Ing. C. 
Schmidtová,  Mgr. K. Vassalová, Doc.Ing.S.Žiaran, PhD., 

Bc. T.Kováč, M.Kirka, J.Krčová, A.Jedináková, M.Nemec,  

 
Neprítomní: RNDr. Viera Záhonová, PhD., Bc.M.Repko L.Mihályová, I.Matúš 
 
Program:    1. Otvorenie a schválenie programu 
                     2. Rokovací poriadok AS SjF STU 
                     3. Výročná správa SjF 2012 
                     4. Návrh rozpočtu SjF 2013 
                     5. Rôzne 
          
 
K bodu 1:  
 
Zasadnutie otvorila predsedníčka AS SjF STU prof.Ing. Z.Iždinská, PhD. a predstavila program 
schôdze, ktorý prítomní členovia AS schválili. 
 
 
Výsledky hlasovania: 
Počet členov AS:      24    
Počet prítomných:    18  
Za:                            18 
Proti:                          0 
Zdržali sa:                  0   
 
 
 
K bodu 2: 
 
Návrh nového rokovacieho poriadku AS SjF STU uviedla predsedníčka AS SjF prof. Iždinská 
s tým, že na základe zmien v zákone o vysokých školách je potrebné upraviť všetky príslušné 
dokumenty najneskôr k 1.8.2013. Predkladaný návrh spracovala legislatívna komisia AS SjF na 
základe rokovacieho poriadku AS STU, text návrhu komentoval predseda legislatívnej komisie Ing. 
Beniak. V diskusii boli prerokované a upravené všetky otvorené body návrhu a  boli prijaté 
nasledovné uznesenia: 
 
a/ Znenie článku 3, bodu 1 bude doplnené o Centrum jazykov a športu a upravuje sa nasledovne: 

 
„Akademický  senát SjF STU sa skladá z volených zástupcov akademickej obce SjF STU. Má 



najmenej 11 členov, z toho najmenej jednu tretinu tvoria študenti. AS SjF STU sa volí tak, aby 
každé základné pracovisko a Centrum jazykov a športu v ňom bolo zastúpené rovnakým počtom 
členov.“  

 
Výsledky hlasovania: 
Počet členov AS:       24    
Počet prítomných:     19  
Za:                             15 
Proti:                           2 
Zdržali sa:                   2   
 
 
b/  AS SjF STU  schvaľuje návrh rokovacieho poriadku, RP nadobudne účinnosť dňa 1.8.2013 
 
Výsledky hlasovania: 
Počet členov AS:       24    
Počet prítomných:     20  
Za:                             20 
Proti:                           0 
Zdržali sa:                   0   
 
 
 
c/ AS SjF vyhlasuje doplňovacie voľby do AS SjF STU na Ústave matematiky a fyziky a na Centre 
jazykov a športu , po jednom senátorovi za každé pracovisko a jedného senátora za študentskú časť.  
Predseda študentskej časti AS SjF STU oznámi na najbližšom zasadnutí senátu termín a miesto 
konania volieb a zloženie volebnej komisie. 
Mandáty nových senátorov zvolených v týchto doplňovacích voľbách nadobudnú platnosť od 
1.8.2013. 
 
Výsledky hlasovania: 
Počet členov AS:       24    
Počet prítomných:     20  
Za:                             20 
Proti:                           0 
Zdržali sa:                   0   
 
 
 
K bodu 3: 
 
Výročnú správu za rok 2012 uviedol dekan fakulty, podrobne ju prezentovala tajomníčka fakulty 
Ing. Kuzmová. 
V diskusii týkajúcej sa správy dekan fakulty podal vysvetlenie k niektorým bodom. Ďalej v diskusii 
vystúpili Ing. Kuzmová, doc. Ridzoň, doc. Olšiak, prof. Rohaľ-Iľkiv, prof. Iždinská. Diskutujúci 
hovorili o disciplíne v čerpaní dovolenky na zotavenie jako aj o nákladoch na energie  
 
Ekonomická komisia AS SjF STU správu na svojom zasadnutí prerokovala a odporúča senátu, aby 
ju schválila. Zápisnica z EK je prílohou tejto zápisnice. 
 
Výročná správa za rok 2012 bola schválená 
 



 
Výsledky hlasovania: 
Počet členov AS:      24    
Počet prítomných:    20  
Za:                            20 
Proti:                          0 
Zdržali sa:                  0 
 
 
 
 
K bodu 4: 
 
Návrh rozpočtu na rok 2013 uviedol dekan fakulty prof. Šooš, podrobne, podľa jednotlivých 
položiek,  ho prezentovala tajomníčka fakulty Ing. Kuzmová. 
 
Predseda EK AS SjF doc. Ridzoň informoval, že EK návrh rozpočtu prerokovala, odporúča jeho 
schválenie s tým, aby časť prostriedkov na tovary a služby bola pridelená priamo na pracoviská. 
Zápisnica z EK je prílohou tejto zápisnice. 
 
AS SjF STU hlasovaním predložený návrh rozpočtu schválil. 
 
Výsledky hlasovania: 
Počet členov AS:      24    
Počet prítomných:    20  
Za:                            20 
Proti:                          0 
Zdržali sa:                  0 
 
 
 
 
K bodu 5: 
 
V tomto bode vystúpili dekan fakulty prof.Šooš a prof. Élesztős, hovorili o finančnej  situácii na 
STU, o prerozdeľovaní prostriedkov. Tiež sa dotkli kritérií v oblasti publikačnej činnosti . Dekan 
fakulty poďakoval senátu za schválenie návrhu rozpočtu. 
 
Zasadnutie ukončila predsedníčka senátu prof. Iždinská  
 
 
 
 
Zapísala: K.Vassalová 
 
 
Overil: Ing.J.Beniak                                                 
 
 
 
V Bratislave, 6.5. 2013                                           Prof.Ing. Zita Iždinská, PhD. 
                                                                                 predsedníčka AS SjF STU                                           



 
 
 


